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Name: Madiha Mahmoud Mohammed Makhlouf.
Date of birth: July 26, 1957.
Place of birth: Assiut, Egypt.
Nationality: Egyptian.
Address: Residence: 17 GamalEl-Din Thabet Street, Apartment (9) Ferial Company Assiut Egypt.
Place of Residence now:  Saudi Arabia
Mobile number :0534014376
e-mail :  mmakhlouf@su.edu.sa
Work: Department of Medical Histology and Cell Biology, Faculty of Medicine, Assiut University, Assiut Egypt.
Present Position: Professor of Medical Histology and Cell Biology/Human Anatomy, Faculty of Medicine, Assiut University.
Marital Status: Married and have four female (Name and date of birth): Shrouk: 20/4/1991; Enas: 12/8/1992; Ashrakat: 11/7/1995; and, Habiba: 13/2/2003.

Degrees:
Ph. D. Histology .Assiut University, Faculty of Medicine ,Egypt, 1988.
Title of the PhD Thesis: “Some Histological and histochemical studies on the mammary gland of the female albino rat after the administration of estrogen and progesterone”.
M. Sc. Histology .Assiut University, Faculty of Medicine , Egypt, 1985.
Title of the M. Sc Thesis: “Histological and histochemical studies on the effect of oral contraceptive pills on the mammary gland of the female albino”.
* B.Sc. (Anatomy and Physiology), Faculty of Science, Assiut University, Egypt, 1980.

Academic Positions:
Professor, Dept. of Medical Histology and Cell Biology,  Faculty of Medicine , Assiut University ,September 1998- until now.
Assistant Prof., Dept. of Medical Histology and Cell Biology, Faculty of Medicine , Assiut University August 1993 – 1998.
Lecturer, Dept. of Medical Histology and Cell Biology, Faculty of Medicine , Assiut University, May 1988- to - August 1993.
Assistant Lecture, Dept. of Medical Histology and Cell Biology, Faculty of Medicine, Assiut Univ., March 1985- to - May 1988
Demonstrator, Dept. of Medical Histology and Cell Biology, Faculty of Medicine, Assiut Univ., January 1981- to - February 1985.

Teaching Experiences:
Medical histology, histochemistry ,Electron Microscopy,  general biology and cell biology for under- and post-graduate students of Medicine, Pharmacy, Nursing; Assiut University – Egypt ( 1981– until now ) .
·  Medical histology, histochemistry ,Electron Microscopy,  general biology and cell biology for under- and post-graduate students of Medicine, Pharmacy, Nursing and Health Technology; Al-zawia-, University-, Libya (11/10/2009 – 25/2/2011).
· Descriptive Histology , Histological Techniques, Anatomy and Physiology ,  Cytopathology , Genetics , Laboratory Management  And Haematology for Students  of Applied Medical Sciences, Laboratories Department – Shaqra University – AL- DawadmySaudia Arabia, from 1/9/2011 -  6/10 / 1432 H  until now .
Research Experience:
Supervised 25 Masters Theses and 19Ph. D. Theses in the fields of Histology, Histochemistry, and Experimental Histology.
· A reviewer of the Research in Cell Biology.
· A reviewer of the Research in Neuroscience.
· A reviewer of the Basic Sciences of Medicine.
· A reviewer of the American Journal of Stem Cell Research.
Books:
 1- “ A color Atlas of Histology, (part, 1), Cell and Tissues, Second  Edition 2003.
2- A color Atlas of Histology, (part, II), Special Histology ,Second Edition; 2003.
3- “ A color Atlas of Histology, (part, 1), Cell and Tissues, First Edition 2001.
4- “A color Atlas of Histology”, (First Edition), Printed by El-Meligy Press (2000), for Second year medical students & First year pharmacy students.
5- “Practical Histology”, Assiut University Press, Assiut, 1989, 1991, 1993, 1995 – 2011 – until now (with others).
6- “General Histology”, Assiut University Press, Assiut, 1989, 1991, 1993, 1995 -- 2011- until now (with others).
7- “Special Histology”, Assiut University Press, Assiut, 1989, 1991, 1993, 1995, 1996, 1997, 1998, 1999, 2000, 2001, 2002 - ,2003—2011 – until now (with the staff of Histology Dept. in Assiut).

Scientific Conferences, Seminars and Workshops:
· Annual Scientific of the “Egyptian Society of Histology and Cytology”.
· Annual Scientific Conference of the Faculty of Medicine of Assiut University.
· Third, Fourth, Fifth, and Sixth Workshops on Electron Microscopy, “Assiut 1990, 1992, 1993and 1995”.
· Academic and Student Committees:
· Member of “Board of Administration of Electron Microscopy Unit”, Assiut Univ.,
· Member of “Board of Administration of Egyptian Society of Histology and Cytology”.
· Memberships in Scientific Associations:
· Egyptian Scientific Association.
· Board of the Journal of the “Egyptian Society of Histology and Cytology”.
· Board of the “Assiut Medical Journal”.
· Member of the council of administration of the E.M. Unit of Assiut University 1989 until now.
· Cover The Examination Of thefollowingtraining programs :- 
1- Mastring Computer Typing .
                     2- Concepts Of IT .
                     3- Using Computer And Managing File .
                     4- Word Processing .
Assiut University IT Training Center 22th July , 2008 .

· Training workshop on  " Basic Of Biotechnology "9th April , 2011 – Ain Shams University – Faculty Of Medicine .

· Training workshop on  " Goals and Criteria for Self- Evaluation and Institional and Programmatic Mechanism Applied "1st October , 2012 – Shaqra , Kingdom Of Saudi Arabia .

· Training workshop on " Quality Of Student Assessment " 13th November, 2012 - Shaqra , Kingdom Of Saudi Arabia .

· Training workshop on " Description of Programs and Courses "10th December, 2011 - Shaqra , Kingdom Of Saudi Arabia .

· Training workshop on " Best Practice Training "10th October ,2011 - Shaqra , Kingdom Of Saudi Arabia .

· Training workshop on " Self-development skills "7-  8 th April , 2012 -  Shaqra , Kingdom Of Saudi Arabia.

· Sharing in third student Conference with scientific paperin Saudi Arabia for the academic year 1432-1433 AH .

·  Sharing in Fourth student Conference with scientific paper in Saudi Arabia for the academic year 1433-1434 AH .

· Training workshop on " Strategies of effective Learning for 16 hours" 22-23th November, 2011- Shaqra , Kingdom Of Saudi Arabia.

·  Giving Lecture about " TheEducationeBook "  In Strategies of effective Learning for 16 hours" 22-23th November, 2011- Shaqra , Kingdom Of Saudi Arabia.

· Giving Lecture about " TheEvaluation of Teaching "  In Strategies of effective Learning for 16 hours" 22-23th November, 2011- Shaqra , Kingdom Of Saudi Arabia.

· Giving Lecture about " TheEducation contract "  In Strategies of effective Learning for 16 hours" 22-23th November, 2011- Shaqra , Kingdom Of Saudi Arabia.

· Training workshop on " Academic Guidance betweenrealityandexpectations" 2012 . Shaqra, Kingdom Of Saudi Arabia.

· Sharing in Fifth student Conference with scientific paper in Saudi Arabia for the academic year 1434-1435 AH .

· Sharing in sixth student Conference with scientific paper in Saudi Arabia for the academic year 1435-1436 AH .

· participate in the arbitration Posts student in the fourth scientific forum for students in Shaqra University during the period of 9-11 in the spring II  of 1435 AH .

· participate in the first exhibition in the health of the Faculty of Applied Medical Sciences for Girls in Dawadmi for the academic year 1433-1434 AH.Al-Dawadmi, Kingdom Of Saudi Arabia.

· Attend the workshop in the college titled "The Art of Time Management", dated 01/12/1434 AH.Shaqra, Kingdom Of Saudi Arabia.

· Give a lecture entitled "Strategic Planning", dated 22/12/1434 AH within the college community service and continuing education center activities.Shaqra, Kingdom Of Saudi Arabia.

· Attend the workshop set up the college entitled "self-examination for the breast", dated 12/24/1434 AH.Al-Dawadmi, Kingdom Of Saudi Arabia

·  Participation in the workshop held under the supervision of the college community service and continuing education center and attend a lecture entitled
 "Communication skills", dated 29/12/1434 AH.Al-Dawadmi, Kingdom Of Saudi Arabia

·  Participation in the workshop held under the supervision of the college community service and continuing education center and attend a lecture entitled
 "Educational bag", dated 01/11/1435 AH.Al-Dawadmi, Kingdom Of Saudi Arabia

· Participation in the workshop held under the supervision of the college community service and continuing education center and attend a lecture entitled
 "Decision-making and problem-solving", dated 01/25/1435 AH.Al-Dawadmi, Kingdom Of Saudi Arabia

·  Participating in first aid set up in the college course and give a lecture on "burns" on 02/02/1435 AH.Al-Dawadmi, Kingdom Of Saudi Arabia

· Attend a workshop on security and protection of information held in the college on 07/02/1435 AH.Al-Dawadmi, Kingdom Of Saudi Arabia

·  Participation in the workshop held for the college improve scientific research and give a lecture entitled "How to write and publish scientific research" in the period of 14-16 / 2/1435 AH.Al-Dawadmi, Kingdom Of Saudi Arabia

·  Participation in the workshop held at the Faculty of Education work - Department of Special Education under the title "We are working together for them" on Wednesday 16/6/1435 AH.Al-Dawadmi, Kingdom Of Saudi Arabia

· Participation in the International Day of civil defense for the year 1435 and its place under the slogan (civil defense and security culture to build a safe society), corresponding to 05/01/1435 AH.Al-Dawadmi, Kingdom Of Saudi Arabia

·  Participation in the college built by a virus Corona and give a lecture on the" Corona virus - Campaign Causes and symptoms of the disease" .during the period from 1-2 Rajab 1435 AH.Al-Dawadmi, Kingdom Of Saudi Arabia

· Attend a lecture on the organization and management meetings held at the college on 16/04/1436 AH.Al-Dawadmi, Kingdom Of Saudi Arabia

· Participation in the workshop set up the college for the overall quality management and give a lecture titled "total quality management in health institutions", dated 30/04/1436 AH.Al-Dawadmi, Kingdom Of Saudi Arabia

· Participation in the workshop established the college of scientific research on methods for the eighth-level college students and give a lecture entitled "Methods of scientific research", dated 05/07/1436 AH.Al-Dawadmi, Kingdom Of Saudi Arabia

· Participation in the workshop set up the college for the overall quality management in the rehabilitation of the college graduates and give a lecture titled "total quality management in health institutions", dated 14/05/1436 AH.Al-Dawadmi, Kingdom Of Saudi Arabia

· Attend a lecture on the overall quality in university education held at the college on 20 and 27/06/1436 AH.Al-Dawadmi, Kingdom Of Saudi Arabia .

· Attend a workshop teaching strategies and aids were lectures from some of the faculty members of the College and the College of Science and College of Education from 16 - 17/07/1436 AH.Al-Dawadmi, Kingdom Of Saudi Arabia

 المواد التى قمت بتدريسها فى كلية العلوم الطبية التطبيقية للبنات بالدوادمى – جامعة شقراء خلال الفترة من ( 1432 – 1441 هـ ) الموافق 2011 – 2020 م ):
1-  مبادىء علم التشريح ووظائف الاعضاء231 كلن الفصل الدراسى الاول 1432/1433هـ -  1435 / 1436 هـ.
2-  بيولوجى  106 حيا الفصل الدراسى الثانى 1433هـ .
3- اساسيات رعاية الطوارىء 232 صحه الفصل الدراسى الاول عام 1434 هـ. 
4-  علم الانسجة الوصفى 243 كلن فى الفترة من 1432 الى الفصل الدراسى الاول 1440 /1441هـ  .
5-  تقنية علم الانسجة 355 كلن ابتداءا من الفصل الدراسى الاول 1433حتىالفصل الدراسى الاول 1441 هـ .
6-  علم الدم 352 كلن  من 1433 الى الفصل الدراسى الاول عام 1435 هـ .
7-  علم الخلايا المرضية 474 كلن عام 1434/ 1435 هـ . 
8- وراثة طبية 483 كلن الفصل الدراسى الثانى عام 1434/ 1435هـ والفصل الدراسى الاول والثانى عام  1435/   1436 / 1437/ 1438 / 1439 /1439 / 1440 / 1441 هـ.
9- دراسة مستقلة 486 كلن الفصل الدراسى الثانى عام 1435هـ والفصل الدراسى الاول  والثانى عام 1436/1437 /1438 /1439/1440 هـ .
10- تكنولوجيا المعلومات فى التمريض 484 تمض الفصل الدراسى الثانى عام 1435هـ .
11- مهن ونظم الرعاية الصحية 231 صحه الفصل الدراسى الاول 1435/ 1436 /1437/1440 /1441 هـ .
12- ادارة المختبرات والسلامة  485 كلن الفصل الدراسى الثانى 1436هـ  والفصل الدراسى الاول 1436/1437/ 1439 هـ.
التكليفات :- 
1- رئيس قسم المختبرات الطبيةعام 1434/1435 هـ -   1435 /1437 هـ.
2- رئيس قسم الشئون التعليمية عام 1433/ 1434 هـ .
3- رئيس لجنة سير الامتحانات والمتابعة  عام 1433-1435 هـ .
4- عضو فى لجنة متابعة طالبات الامتياز فى المستشفيات عام 1434/ 1435هـ  -  1435 / 1436 هـ -  1436 /1437 هـ  .
5- رئيس لجنة المعامل بالكلية عام 1434- 1437 هـ  .
6- عضو فى لجنة التقييم الذاتى عام 1433 – 1436 هـ .
7- عضو فى  لجنة الجداول عام 1434 – 1436 هـ .
8- عضو فى لجنة التأديب عام 1434 – 1436 هـ .
9- عضو فى اللجنة العلمية عام 1433 – 1436 هـ .
10- عضو فى مجلس الطالبات عام 1434 – 1436 هـ.
11- عضو فى لجنة الارشاد الاكاديمى بالكلية عام 1432 – 1437 هـ .
12- عضو فى اللجنة العلمية للمؤتمر الطلابى بالكلية عام 1433- 1436 هـ.
13- عضو فى لجنة الترقيات والمقابلات الشخصية عام 1433- 1436 هـ .
14- عضو فى لجنة الامن والسلامة عام 1433-1434 هـ  .
15- عضو فى لجنة توصيف برنامج قسم المختبرات الطبية عام 1433- 1436هـ 
16- عضو فى لجنة استقبال الطالبات الجدد عام 1434- 1435هـ .
الانشطة داخل الكلية وخدمة المجتمع :-
1- تقديم محاضرة بعنوان" طرق التعامل مع ذوى الاعاقة" يوم الاثنين الموافق 22/2/1441هـ فى نادى مدرسة الحى بالثانوية السابعة بالدوادمى .
2- تقديم دورة بعنوان " خصائص النمو النفسى الصحيح ومتطلبات النمو فى الرحلة الثانوية " بالمدرسة الثانوية السابعة بالدوادمى يوم الاربعاء 3/2/ 1441 هـ.
3- 	تقديممحاضرةبعنوان" فن و طرقالتعاملمعذوىالاعاقة" يومالاثنينالموافق13/6/1441هـفىنادىمدرسةالحىبالثانويةالثانيةبالدوادمى .
4- تقديم ورشة عمل بعنوان "كتابة مقترح بحث " لاعضاء هيئة التدريس بجامعة شقراء فى كلية العلوم الطبية التطبيقية بالدوادمى بتاريخ 8 / 6 / 1440 هـ .
5- تقديم دورة تدريبية بعنوان " التعليم الاليكترونى " فى كلية العلوم الطبية التطبيقية بالدوادمى بتاريخ  5/ 3/1440هـ .
6- المشاركة فى اعداد وتقديم ورشة العمل الثالثة فى مجال البحث العلمى لطالبات الكلية  بتاريخ 3/ 7/ 1439 هـــ   .
7- المشاركة فى الانشطة الامنهجية خلال العام الدراسى 1433هـ - 1440هـ فى الكلية .
8- المشاركة بالتنسيق والحضور فى دورة استراتيجيات التعليم الفعال خلال العام الدراسى 1432 – 1433هـ  - كلية العلوم الطبية التطبيقية للبنات بالدوادمى – جامعة شقراء .
9- المشاركة فى اعمال اللجان التى اكلف بها من قبل الكلية .
10- المشاركة  ببحث فى المؤتمر العلمى الطلابى الثالث فى المملكة العربية السعودية للعام الجامعى 1432 – 1433هـ .
11- المشاركة  ببحث فى المؤتمر العلمى  الطلابى الرابع فى المملكة العربية السعودية للعام الجامعى 1433 – 1434هـ .
12- المشاركة ببحث فى المؤتمر العلمى الطلابى الخامس فى المملكة العربية السعودية للعام الجامعى 1434 – 1435هـ .
13- المشاركة ببحث فى المؤتمر العلمى الطلابى السادس فى المملكة العربية السعودية للعام الجامعى 1435 – 1436هـ
14- المشاركة فى تحكيم المشاركات الطلابية فى الملتقى العلمى الرابع لطلاب وطالبات جامعة شقراء خلال الفترة من 9 – 11   ربيع الثانى عام  1435هـ .
15- المشاركة فى المعرض الصحى الاول لكلية العلوم الطبية التطبيقية للبنات بالدوادمى  للعام الجامعى 1433 – 1434هـ .
16- حضور ورشة العمل المقامة بالكلية بعنوان " فن ادارة الوقت " بتاريخ 1/12/ 1434هـ .
17- القاء محاضرة بعنوان  " التخطيط الاستراتيجى"  بتاريخ  22 /12/ 1434هـ  بالكلية ضمن انشطة مركز خدمة المجتمع والتعليم المستمر.
18- حضور ورشة العمل المقامة بالكلية بعنوان"  الفحص الذاتى للثدى"  بتاريخ 24/12/ 1434هـ .
19- المشاركة  فى ورشة العمل المقامة بالكلية تحت اشراف مركز خدمة المجتمع والتعليم المستمر وحضور محاضرة بعنوان
 " مهارات الاتصال "  بتاريخ 29 / 12 / 1434هـ .
20- المشاركة  فى ورشة العمل المقامة بالكلية تحت اشراف مركز خدمة المجتمع والتعليم المستمر وحضور محاضرة بعنوان
 " الحقيبة التعليمية "  بتاريخ 11 / 1 / 1435هـ .
21- المشاركة  فى ورشة العمل المقامة بالكلية تحت اشراف مركز خدمة المجتمع والتعليم المستمر وحضور محاضرة بعنوان
 " اتخاذ القرار وحل المشكلات "  بتاريخ 25 / 1 / 1435هـ .
22- المشاركة فى دورة الاسعافات الاولية المقامة فى الكلية والقاء محاضرة عن " الحروق " بتاريخ 2/ 2/  1435هـ .
23- حضور ورشة عمل بعنوان  امن وحماية المعلومات المقامة فى الكلية  بتاريخ 7/2/ 1435هـ .
24- المشاركة فى ورشة العمل المقامة بالكلية عن تجويد البحث العلمى والقاء محاضرة بعنوان "كيفية كتابة ونشر بحث علمى " فى الفترة من 14-16/ 2/ 1435هـ .
25- المشاركة فى ورشة العمل المقامة بكلية التربية – قسم التربية الخاصة تحت عنوان " نعمل معا لآجلهم " يوم الاربعاء الموافق 16/6/ 1435 هـ .
26- المشاركة فى اليوم العالمى للدفاع المدنى لعام 1435هـ والمقام تحت شعار ( الدفاع المدنى والثقافة الامنية لبناء مجتمع أمن ) الموافق 1/ 5/ 1435هـ 
27- المشاركة فى الحملة المقامة بالكلية عن فيروس كورونا والقاء محاضرة عن فيروس كورونا – الاسباب والاعراض الخاصة بالمرض خلال الفترة من 1-2 رجب 1435هـ .
28- حضور محاضرة  بعنوان  تنظيم وادارة الاجتماعات المقامة فى الكلية  بتاريخ 16/4/ 1436هـ .
29- المشاركة فى ورشة العمل المقامة بالكلية عن ادارة الجودة الشاملة والقاء محاضرة بعنوان "ادارة الجودة الشاملة فى المؤسسات الصحية " بتاريخ 30/ 4/ 1436هـ .
30- المشاركة فى ورشة العمل المقامة بالكلية عن اساليب البحث العلمى لطالبات المستوى الثامن بالكلية  والقاء محاضرة بعنوان  " طرق البحث العلمى " بتاريخ 7/ 5/ 1436هـ .
31- المشاركة فى ورشة العمل المقامة بالكلية عن ادارة الجودة الشاملة فى تأهيل الخريجين  بالكلية  والقاء محاضرة بعنوان  " ادارة الجودة الشاملة فى المؤسسات الصحية " بتاريخ 14/ 5/ 1436هـ 
32- حضور محاضرة  بعنوان  الجودة الشاملة فى التعليم الجامعى المقامة فى الكلية  بتاريخ 20و 27/6/ 1436هـ .
33- حضور ورشة عمل إستراتيجيات التدريس والوسائل المساعدة وتم القاء محاضرات من بعض اعضاء هيئة التدريس من الكلية  وكلية العلوم  وكلية التربية فى الفترة من 16 – 17 / 7 / 1436هـ .
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